

SHORT DESCRIPTION PURPLE FOAM

ENG

Purple Foam is a german four-piece with strong influences from New Wave and Garage Punk. Since they were grounded in 2012 they are heading for their very own niche in Synth Punk. Comparable with La Femme or Frustration they developed a symbiosis of musical styles that has an outstanding character. You will find a grooving rhythm section next to noise rock elements as well as fluttering synths and political lyrics, paired with in-your-face punk and hardcore influences. The passionate vocal style of frontman Henning Penske invites you to his world of chaos and love.

Shows all over the DIY Underground as well as gigantic events like the Chaos Computer Congress in Leipzig led them to almost every kind of audience – leaving them all sweaty and smiling after the show, knowing this was a special event.

DEU

Purple Foam ist eine Punkband mit starken Einflüssen aus New Wave und Garage Punk. Seit der Gründung 2012 entwickeln sie ihren völlig eigenständigen Sound im Synth Punk, vergleichbar etwa mit La Femme oder Frustration.

Eine groovende Rhythmus-Sektion steht neben Noise-Rock-Elementen und wabernden Synthies sowie politischen Texten, gepaart mit In-die-Fresse-Punk und Hardcore-Einflüssen. Der leidenschaftliche Gesangstil von Frontmann Henning Penske lädt dich in seine Welt aus Chaos und Liebe ein.

Konzerte überall im DIY Underground sowie Grossevents wie der Chaos Computer Congress in Leipzig haben Purple Foam zu jeder Art von Publikum geführt - jedes einzelne schwitzend und grinsend zurückgelassen im Wissen: Das war eine besondere Show!

